

Herstellerbescheinigung / Manufacturer's Certificate

SIGRAFLEX® Folie und Platten / SIGRAFLEX® Foil and Sheets SIGRASEAL® Platten / SIGRASEAL® Sheets

REACH-Verordnung Nr. 1907/2006 / REACH-Regulation (EC) No. 1907/2006

Hiermit bestätigen wir, dass die von uns gelieferten oben genannten Produkte keine Stoffe der Kandidatenliste „besonders besorgniserregender Substanzen (SVHC)“ in der gegenwärtigen Fassung > 0,1 Gew.-% aufweisen (aktuelle Liste der Europäischen Chemikalienagentur (ECHA) vom 07. Nov. 2024): [SVHC Kandidatenliste - ECHA \(europa.eu\)](https://echa.europa.eu) sowie den Vorgaben der Anhänge XIV und XVII entsprechen. Falls erforderlich kommen wir unserer Informationspflicht gemäß Artikel 33 nach.

We confirm that the above mentioned products which we supply do not contain “substances of very high concern (SVHC)“ in its current version with a concentration higher than 0.1 % w/w (latest candidate list of the European Chemicals Agency (ECHA), Nov 07th 2024): [SVHC candidate list - ECHA \(europa.eu\)](https://echa.europa.eu) and comply with the restrictions of Annexes XIV and XVII. If necessary, we will fulfill our duty to communicate information related to Article 33.

Bei Fragen stehen wir Ihnen gerne zur Verfügung. / If you have any questions, please do not hesitate to contact us.

Mit freundlichen Grüßen / Best regards

SGL CARBON GmbH

**Corp. EHSA
REACH-Manager**

i.A.



Hubert Malik

Chairman of the Supervisory Board:
Thomas Dippold

Management:
Andreas Lehner
Alexander Miehl

Legal seat: Meitingen
Registration court Augsburg
HRB 16474

Deutsche Bank AG Augsburg
(Sort code 720 700 01) Account no. 0 260 380
IBAN: DE18 7207 0001 0026 0380 00, BIC: DEUTDEMM720
Commerzbank AG Augsburg
(Sort code 720 400 46) Account no. 1 118 009
IBAN: DE25 7204 0046 0111 8009 00, BIC: COBADEFFXXX

TAX registr. No. (SGL CARBON SE) : 043/225/77900
VAT-No. (SGL CARBON GmbH) : DE 811112116

SGL CARBON GmbH
Werner-von-Siemens-Strasse 18
86405 Meitingen
Phone +49 8271 83-0
Fax +49 8271 83-2127
www.sglcarbon.com